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 Pan  

 Jacek Jaśkowiak 

 Prezydent Miasta Poznania 

 

 

 

 

Z APYT ANIE  

 

 

w sprawie codziennych korków na ul. Starołęckiej. 

 

 

 Szanowny Panie Prezydencie. 

 

Od kilkunastu dni na Starołęckiej tworzą się bardzo duże korki. Pokonanie trasy od 

Ronda Starołęka do przejazdu kolejowego zajmuje czasem godzinę. W związku z 

tym proszę o udzielenie odpowiedzi na poniższe pytania: 

 

1. Dlaczego w tym samym czasie co modernizacja wiaduktu na Minikowie 

zaplanowano modernizację torowiska na ul. Starołęckiej (zamknięcie ruchu 

tramwajowego zwiększy korki na ul. Starołęckiej)? 

2. Jakie działania ZDM podjął do tej pory celem zmniejszenia korków na ul. 

Starołęckiej? 

3. Jakie działania ZDM zamierza podjąć w niedalekiej przyszłości? Jakie zmiany w 

ruchu są planowane? 
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4. Czy w najbliższych latach planowana jest budowa tunelu/wiaduktu na ul. 

Starołęckiej? Czy rozmowy na ten temat były / są prowadzone z PKP? Jeżeli 

tak, jaki jest ich efekt? 

5. Czy na w/w inwestycje (w pyt. 4) Miasto Poznań próbowało pozyskać środki ze 

źródeł zewnętrznych (UE, programy rządowe, etc.)? 

 

   

 

 Z poważaniem 

 (-) Łukasz Kapustka 

 


